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ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY

Datum a místo konání: 8.5.2023 v 16:00 hod, Pardubice

Svolání:
Valná hromada byla svolána na den 8.5.2023 v 16:00 hod členem spolku, Ing. Erikem
Figarem, který byl pověřen svoláním předsedou spolku Janem Valentou, DiS.

Oznámení o konání valné hromady bylo zveřejněno více jak 30 dnů před konáním valné
hromady, a to oznámením na webu Czech Freestyle BMX Association (www.cfba.cz) a dále
zasláním emailů členům spolku.

Program jednání valné hromady:
1) Zahájení valné hromady
2) Přijetí nových členů spolku
3) Zvolení předsedajícího valné hromady
4) Zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu – návrhová komise
5) Zvolení mandátové a volební komise
6) Představení kandidátních listin – výkonný výbor, kontrolní komise; hlasování o počtu
členů výkonného výboru
7) Volba členů výkonného výboru
8) Volba předsedy spolku
9) Volba členů kontrolní komise, volba předsedy kontrolní komise
10) Projednání organizačních věcí spolku

a) založení účtu
b) schválení členského příspěvku pro rok 2023
c) informace o aktuálním dění – závody, mezinárodní závody, reprezentace,
d) kvalifikační kritéria – atd. - je potřeba doplnit
e) hlasování o jednotlivých organizačních bodech, pokud bude zapotřebí

11) Prostor k návrhům a případné diskuzi
12) Schválení a ověření zápisu z valné hromady
13) Ukončení valné hromady

1) Zahájení valné hromady
Předseda asociace, Jan Valenta, pověřil předsedajícím Erika Figara. Valnou hromadu tedy
zahájil předsedající, Erik Figar, a všichni přítomní se zapsali a podepsali do prezenční listiny,
která tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu. 
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Předsedající dle prezenční listiny v 16:00 hod konstatoval, že se jednání valné hromady
účastní 3 členové asociace ze současných 4 registrovaných. Předsedající dle platných Stanov
spolku sdělil, že valná hromada je usnášeníschopná.

2) Přijetí nových členů spolku
Předsedající ihned po zahájení valné hromady vyzval další zúčastněné k vyplnění přihlášky a
řádnému zápisu mezi členy stávající asociace. Přihlášku vyplnilo celkem 24 účastníků fyzicky
na místě (včetně přítomných stávajících 3 členů), z nichž 23 splňuje podmínku plnoletosti dle
platných Stanov Čl. VIII a může se účastnit hlasování při valné hromadě. Přihlášku zároveň
podalo dalších 5 prostřednictvím předsedajícího, kteří se fyzicky nemohli zúčastnit. Po
odevzdání přihlášek je tedy současný počet členů asociace 30, z nichž se 23 účastní valné
hromady a je oprávněno hlasovat. Valná hromada je tedy s novým poměrem taktéž
usnášeníschopná.

Dále předsedající seznámil účastníky valné hromady s programem jednání a dotázal se, zda
má některý z přítomných návrh na doplnění programu jednání. Shledal, že tomu tak není.

3) Zvolení předsedajícího valné hromady
Předseda asociace oznámil hned při zahájení valné hromady, že předsedajícím pověřuje Erika
Figara. Tento bod programu je tedy vyřešen od zahájení.

4) Zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu – návrhová komise
Předsedající navrhl, aby funkci zapisovatele tohoto zasedání konala Barbora Figarová.
Přítomní účastníci valné hromady s tímto návrhem jednomyslně souhlasili. 

Usnesení č. 1: 
„Valná hromada volí Barboru Figarovou zapisovatelem této valné hromady.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

Předsedající navrhl, aby funkci ověřovatele tohoto zasedání konal Martin Dražil a Martin
Svoboda. Přítomní účastníci valné hromady s tímto návrhem jednomyslně souhlasili. 

Usnesení č. 2: 
„Valná hromada volí Martina Dražila ověřovatelem č. 1 této valné hromady.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

Usnesení č. 3: 
„Valná hromada volí Martina Svobodu ověřovatelem č. 2 této valné hromady.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

5) Zvolení mandátové a volební komise
Předsedající navrhl, aby funkci mandátové komise tohoto zasedání konali Marie Brožová,
Alex Rovný a Jana Spurná. Přítomní účastníci valné hromady s tímto návrhem jednomyslně
souhlasili. Mandátová komise je tříčlenná dle platného jednacího a volebního řádu.

Usnesení č. 4: 
„Valná hromada volí Marii Brožovou do funkce mandátové komise této valné hromady.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)



Usnesení č. 5: 
„Valná hromada volí Alexe Rovného do funkce mandátové komise této valné hromady.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

Usnesení č. 6: 
„Valná hromada volí Janu Spurnou do funkce mandátové komise této valné hromady.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

Předsedající navrhl, aby funkci volební komise tohoto zasedání konali členové mandátové
komise dle platného jednacího řádu. Přítomní účastníci valné hromady s tímto návrhem
jednomyslně souhlasili. Volební komise je tříčlenná dle platného jednacího řádu.

Usnesení č. 7: 
„Valná hromada volí Marii Brožovou do funkce volební komise této valné hromady.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

Usnesení č. 8: 
„Valná hromada volí Alexe Rovného do funkce volební komise této valné hromady.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

Usnesení č. 9: 
„Valná hromada volí Janu Spurnou do funkce volební komise této valné hromady.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

6) Představení kandidátních listin – výkonný výbor, kontrolní komise; hlasování o počtu
členů výborů
Předsedající navrhl, aby do funkce výkonného výboru bylo zvoleno 7 členů, do funkce
kontrolního výboru 3 členové. Přítomní účastníci valné hromady s tímto návrhem
jednomyslně souhlasili.

Usnesení č. 10: 
„Valná hromada volí 7 členů do funkce výkonného výboru asociace.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

Usnesení č. 11: 
„Valná hromada volí 3 členy do funkce kontrolní komise asociace.“
(počet hlasů PRO: 23; počet hlasů PROTI: 0; ZDRŽELO SE: 0)

7) Volba členů výkonného výboru
Volební komise předkládá návrh kandidátů ke zvolení valnou hromadou. Jednotliví kandidáti
představují sebe a své vize ve funkci. Celkový počet kandidátů do výkonného výboru je 9.
Volební komise rozdává hlasovací lístky, přičemž každý hlasovací lístek obsahuje všech 9
kandidátů a je možné označit 7 do výkonného výboru. Každý člen obdrží jeden hlasovací
lístek a hlasuje tak jednou.

Po ukončení hlasování sbírá mandátová komise všechny hlasovací lístky a zveřejňuje
výsledky hlasování. Do výkonného výboru bylo zvoleno celkem 7 členů, a to: Martin Dražil,
Erik Figar, Kateřina Jalůvková, Tomáš Havlík, Daniel Neuman, Alex Rovný a Jan Broža.
Každý zvolený kandidát získal nadpoloviční počet hlasů.



Poměr hlasování společně s kompletním seznamem kandidátů je v tabulce hlasování, která
tvoří přílohu č. 2 tohoto zápisu. 

Usnesení č. 12: 
„Valná hromada volí tyto členy do funkce výkonného výboru asociace: Martin Dražil, Erik
Figar, Kateřina Jalůvková, Tomáš Havlík, Daniel Neuman, Alex Rovný a Jan Broža.“
(počet hlasů je uveden v příloze č.2)

8) Volba předsedy spolku
Volební komise předkládá volební lístky se seznamem členů zvolených do výkonného výboru.
Každý hlasující může označit jednoho kandidáta, kterého volí jako předsedu asociace. Každý
člen má jeden hlas.

Po ukončení hlasování sbírá mandátová komise všechny hlasovací lístky a zveřejňuje
výsledky hlasování. Předsedou asociace se s počtem hlasů 14 stává Ing. Erik Figar. Poměr
hlasování je uveden v příloze č.2.

Usnesení č. 13: 
„Valná hromada volí předsedu asociace, kterým se s počtem hlasů 14 stává Ing. Erik Figar“
(počet hlasů je uveden v příloze č.2)

9) Volba členů kontrolního výboru, volba předsedy kontrolního výboru
Volební komise předkládá návrh kandidátů kontrolního výboru, který je doplněn dvěma
kandidáty výboru výkonného, kteří do výkonného výboru nebyli zvoleni. Tento kompletní
seznam je představen volební komisí. Následně jsou rozdány volební lístky, kde každý může
označit tři kandidáty do kontrolního výboru.

Po ukončení hlasování sbírá mandátová komise všechny hlasovací lístky a zveřejňuje
výsledky hlasování. Do kontrolního výboru byli zvoleni 3 členové, a to: Marie Brožová,
František Bližňák, Kryštof Odehnal.
Každý zvolený kandidát získal nadpoloviční počet hlasů.

Poměr hlasování společně s kompletním seznamem kandidátů je v tabulce hlasování, která
tvoří přílohu č. 2 tohoto zápisu. 

Usnesení č. 14: 
„Valná hromada volí tyto členy do funkce kontrolního výboru asociace: Marie Brožová,
František Bližňák, Kryštof Odehnal.“
(počet hlasů je uveden v příloze č.2)

Po ukončení volební komise předkládá volební lístky se seznamem členů zvolených do
kontrolního výboru. Každý hlasující může označit jednoho kandidáta, kterého volí jako
předsedu kontrolního výboru. Každý člen má jeden hlas.

Po ukončení hlasování sbírá mandátová komise všechny hlasovací lístky a zveřejňuje
výsledky hlasování. Předsedou kontrolního výboru se s počtem hlasů 19 stává Marie Brožová.
Poměr hlasování je uveden v příloze č.2.

Usnesení č. 15: 



„Valná hromada volí předsedu kontrolního výboru, kterým se s počtem hlasů 19 stává Marie
Brožová“
(počet hlasů je uveden v příloze č.2)

10) Projednání organizačních věcí spolku
a) založení účtu
Předsedající vysvětlil aktuální situaci – spolek nemá vedený žádný bankovní účet.
Následně představil několik možností, načež navrhl, aby založení účtu bylo projednáno na
zasedání výkonného výboru. S tímto návrhem členové jednomyslně souhlasili.Roman
Čermák ještě dodal, že je při zakládání účtu potřeba zhodnotit nejen finanční náklady
vedení účtu, ale také možnost uvolnění většího množství peněz (cash flow).

b) schválení členského příspěvku pro rok 2023
Předsedající navrhl výši ročního členského příspěvku na 1 500 Kč. S tímto členové
jednomyslně souhlasili. Následně bylo navrhnuto, aby výkonný výbor zaslal žádost o
zaplacení členského příspěvku společně s bankovními údaji, jakmile bude založen
bankovní účet. Platba členského tím pádem proběhne bankovním převodem. S tímto
návrhem všichni členové taktéž jednomyslně souhlasili.

c) informace o aktuálním dění – závody, mezinárodní závody, reprezentace

Místrovství České republiky
Předsedající vysvětlil důležitost každoročního pořádání MČR – vysvětlil, že díky MČR
získávají čeští jezdci potřebné UCI body do rankingu, díky kterým se pak můžou účast
vyšších soutěží, jako např. Světový pohár. Pro účast na světovém poháru je nutné mít
alespoň 50 bodů UCI rankingu. Těchto 50 bodů lze získat za 7. nebo lepší místo v závodě
MČR.

Alex Rovný dále vysvětlil změnu, která vyplývá z nedávné změny struktury asociace a
stanov, a tedy že organizátorem MČR bude vždy asociace, nikoli externí organizátor.

Připomínka Jana Valenty: Mělo by dojít ke zlepšení komunikace s partnery, například by
bylo hodné být součástí olympijské vesničky. Jan Valenta by v rámci olympijských
vesniček promoval přednostně asociaci, nikoli společnost VSA Xtreme.

Jan Valenta dále nabízí organizační zajištění MČR 2024 pod hlavičkou asociace. Jedná se
o nabídku, kterou by měl prodiskutovat výkonný výbor.

Erik Figar a Jan Broža se dále shodují na nutné dřívější organizaci budoucích MČR.
Výkonný výbor by proto měl v rámci organizace MČR 2023 vytvořit také plán a vizi pro
organizaci MČR 2024. Toto téma je diskutováno především v souvislosti s oslovováním
partnerů akce, kteří své rozpočty obvykle uzavírají rok předem.



d) kvalifikační kritéria, reprezentace, cyklistický svaz, olympijská disciplína

Předsedající vysvětlil základní informace týkající se české reprezentace a s nimi
navazujících témat nominačních kritérií, nominačního systému a pozice Freestyle BMX
na cyklistickém svazu.

Freestyle BMX jako olympijská disciplína
Jedná se pouze o disciplínu Park. Ostatní disciplíny jako např. Street nebo Dirt nejsou
olympijskou disciplínou. Stejně tak není olympijskou disciplínou Flatland, který je však
možným dalším kandidátem na olympijskou disciplínu, jelikož je veden v UCI rankingu.
Na cyklistickém svazu je Freestyle BMX stále veden pod disciplínou BMX. Není tedy
oddělen od BMX race.

Nominační kritéria a česká reprezentace
Nominační kritéria vypisuje za Freestyle BMX Erik Figar. Tyto nominační kritéria
hodnotí získaná umístění na závodech a reflektují jak získaný UCI ranking, tak i výsledky
Českých závodů. Všechny podrobnosti o výběru české reprezentace jsou uvedeny na
webu cfba.cz

Česká reprezentace je placena Českým Cyklistickým svazem (placeny jsou pouze výjezdy
na závody). Výjezdy jsou plánovany vzhledem k možnému rozpočtu a jsou vybírány
přednostně nejdůležitější soutěže jako mistrovství světa, mistrovství Evropy nebo světový
pohár.

Podmínky pro účast na světovém poháru: jezdec má nejméně 50 bodů UCI rankingu.
Podmínky pro účast na ME: nominuje český svaz cyklistiky dle kvót.
Podmínky pro účast na MS: nominuje český svaz cyklistiky dle kvót.

11) Diskuze

Jan Kos: je výhodné pořádat závody v České republice? Není za takové závody poměrově
málo bodů?

Erik Figar: Závody jsou rozděleny do několika kategorií dle úrovně. Prvních 7 jezdců
z MČR nebo závodu C1, který se v ČR pořádá, se může zúčastnit světového poháru bez
nutnosti dalšího výsledku. Bez těchto bodů se není možné na SP přihlásit. Pořádání tím
pádem považuji za výhodné. Navíc MČR se nemůže účastnit zahraniční jezdec, body jdou
tedy vždy českým jezdcům.

Jan Broža: Z tohoto důvodu je důležité získat finance pro pořádání MČR 2023 a tento
závod zorganizovat i v případě, že by nebyl závod v patřičném rozsahu. Stejně tak by se
měl podpořit závod Undercastle Games, jelikož se jedná o závod úrovně C1, kde čeští
jezdci můžou vyjet body UCI, a tím pádem se mohli účastnit vyšších soutěží.

Martin Svoboda: Tyto pravidla účasti platí i pro jiné disciplíny?

Alex Rovný: Streetový jezdec se může přihlásit kamkoliv (Street není součásti UCI
rankingu), může tedy na jakékoliv výjezdy. Omezení zatím platí pouze na olympijskou
disciplínu Park. Např. teď v Montpellier se do parku může přihlásit pouze jezdec s 50
body, ale do Street disciplíny kdokoliv.



Martin Svoboda: chtěli bychom udělat závody na Štvanici - ideální příležitosti pro nějaké
spojení komunity, chtělo by to provázat disciplíny, udělat např. Český pohár, kde by bylo
vícero kategorií (případně série závodů, kdy každý z nich by mohl být pro jinou disciplínu
(případně kategorii), nicméně by to spadalo pod stejnou hlavičku - působilo by to dobře
pro veřejnost a spojení komunity, navíc by to mohlo pomoct pro získání financí na
organizaci celé série. Toto by měl taky řešit výkonný výbor.

Alex Rovný navrhuje: Pro spojení komunity dělat roční vyhlášení nejlepších jezdců a
dalších ocenění za různé kategorie (akce typu Nora cup).

Martin Svoboda: Jelikož se streetových jezdců moc netýká reprezentace, toto je za nás
streetové jezdce důležitý bod, který by měl výkonný výbor probrat.

Jan Broža: Výkonný výbor by měl pravidelně vykazovat aktivitu. Měl by představit svůj
plán, a tento prezentovat. Z každého zasedání výkonného výboru bude zápis, který bude
zveřejněn. Na zasedání je možné přizvat členy, stejně tak je možné připomínkovat zápis ze
zasedání a navrhnout body k řešení na příští zasedání. Důležitá je součinnost jednotlivých
členů, kteří by měli reportovat své aktivity (např. pořádané závody). Tyto aktivity pak
může asociace propagovat a reportovat cyklistickému svazu. Např. Streetoví jezdci by
měli dodat seznam jejich závodů. Stejně tak i další disciplíny. Komunikace v komunitě je
stěžejní.

Erik Figar: Důležitá je také informovanost scény. Všechny informace by měly být
dostupné na webu. Ať už se jedná o oficiální možnosti jako spolky, dotace, žádosti na
městech, ale také informace o závodech, trenérech, porotcích, kempech, apod. Je důležité
také zpracovat část webu kontakt, aby bylo pro členy jednoduché kontaktovat výkonný
výbor s nějakou připomínkou, případně třeba dotazem. Dotazy mohou být i s prosbou o
pomoc. Např. u organizace závodů se vždy řeší sčítací systém. My v Brumově máme
vytvořené tabulky s automatickým dopočítáváním a ty klidně můžeme nasdílet. Bylo by
dobré, aby členi přemýšleli nad tím, jak si v rámci komunity vypomoci (co každý řeší
zvlášť a přitom se může spojit). Nicméně aktuální web je potřeba zdokonalit. Nový návrh
má rozpracovaný Tomáš Frýdek.

Tomáš Frýdek: Nový web je téměř hotový. Je potřeba probrat několik detailů, následně
otestovat a doplnit informacemi.

Erik Figar: Předám přihlašovací údaje Tomášovi Frýdkovi, aby verzi webu zkušebně
nahrál. Následně může být přizván k zasedání výkonného výboru, aby se upřesnili detaily.

Jan Broža: V rámci výkonného výboru by měly být rozděleny zodpovědnosti za určité
role. To by měl výkonný výbor vzít v potaz a zhodnotit, zda je dobrý nápad tyto role
rozdělit už na začátku.

Alex Rovný: K penězům - aktuální peníze ze svazu jdou pouze na reprezentaci (Roman
Čermák dodává, že by teoreticky do budoucna bylo možné, aby peníze ze svazu šly na
organizaci či jiné akce, ale zatím není nijak potvrzeno). Peníze, se kterými bude operovat
asociace budou od sponzorů a nestátních organizací, dotací, atd. Bude to o snaze
výkonného výboru, případně členské základny.



Jan Valenta: kdo se stará / bude se starat o sociální sítě? (IG, FB, LinkedIn, Youtube,
chtělo by i založit TikTok kvůli dosahu dětem). Bod pro řešení ve výkonném výboru.

Jan Valenta: Valná hromada by se měla shromažďovat jednou ročně (minimálně), bylo by
ale dobré udělat další schůzku na podzim 2023 (po půl roce od dnešní schůzky, po
uskutečněném MČR).

Alex Rovný: raději by uspořádal další valnou hromadu v zimě v rámci akce s vyhlášením
(protože to je mimo aktivní sezónu)

Tomáš Jirsa: Bylo by dobré nasdílet informace o megarampě, kterou máme. Jde o dost
netradiční velikost rampy a mnoho jezdců v ČR asi ani neví, že je k dispozici. Stejně tak
by mohla být užitečná pro českou reprezentaci.

Martin Svoboda: chtějí založit spolek v Praze a chtěli by rady, tipy a triky.

Alex Rovný: Pokud si Martin neví rady, má kontaktovat Erika Figara, který má věci
ohledně spolků a dotací zpracované.

Závěry z diskuze jako body k řešení pro výkonný výbor:

- Systematické popsání plánu a jednotlivých kroků
- založení bankovního účtu
- Příprava MČR 2023
- Zpracování vize pro MČR 2024
- Vzít v úvahu možnosti propojení závodů a vytvořit sérii Českého poháru
- Pokud to bude možné, podpořit závod Undercastle Games 2023 (úroveň C1)
- Naplánování roční akce typu Nora cup (vyhlašování cen)
- Zprovoznit novou verzi webových stránek, které zpracoval Tomáš Frýdek.
- Správně uchopit spravování soc. sítí asociace.
- Určit mezi jednotlivými body a kroky priority

Po shrnutí diskuze se předsedající dotázal, zda má ještě někdo nějakou připomínku či návrh.
Alex Rovný navrhl změnu sídla spolku na Pardubický podnikatelský inkubátor, z.ú. a
vysvětlil náklady s tím spojené. S tímto návrhem všichni jednomyslně souhlasili.

Usnesení č. 16: 
„Valná hromada rozhodla o změně svého sídla na Pardubický podnikatelský inkubátor, z.ú.
BUDE DOPLNĚNA PŘESNÁ ADRESA PO ODSOUHLASENÍ Z JEJICH STRANY“
(PRO: 23; PROTI; 0; ZDRŽELO SE: 0)

12) Schválení a ověření zápisu z valné hromady
Zápis bude předán zvolným ověřovatelům a ti k němu po ověření připojí své podpisy.

13) Ukončení valné hromady

Předsedající ukončil zasedání valné hromady.



Zapisovatel: Ing. Barbora Figarová ______________

Ověřovatel 1: Martin Dražil ______________

Ověřovatel 2: Martin Svoboda ______________

Předsedající: Ing. Erik Figar ______________

V Pardubicích Dne 8. května 2023



Příloha č.1 - prezenční listina



Příloha č.2 - Tabulka hlasování

VÝKONNÝ VÝBOR - HLASOVÁNÍ
Jméno Příjmení Body Nadpoloviční

Erik Figar 23 ano
Alex Rovný 23 ano
Jan Broža 22 ano
Tomáš Havlík 20 ano
Martin Dražil 23 ano
Daniel Neumann 14 ano
Kateřina Jalůvková 17 ano
Tomáš Frýdek 11 ne
Jan Kroul 8 ne

Celkem 161

PŘEDSEDA - HLASOVÁNÍ
Jméno Příjmení Body nad 3/4

Erik Figar 14 ano
Alex Rovný 6 ne
Jan Broža 3 ne
Tomáš Havlík 0 ne
Martin Dražil 0 ne
Daniel Neumann 0 ne
Kateřina Jalůvková 0 ne

Celkem 23

KONTROLNÍ VÝBOR - HLASOVÁNÍ
Jméno Příjmení Body Nadpoloviční

František Bližňák 15 ano
Marie Brožová 19 ano
Kryštof Odehnal 12 ano
Vojtěch Dvořák 8 ne
Tomáš Frýdek 10 ne
Jan Kroul 5 ne

Celkem 69

PŘEDSEDA KONTR. VÝB. - HLASOVÁNÍ
Jméno Příjmení Body nad 3/4

František Bližňák 3 ne
Marie Brožová 19 ano
Kryštof Odehnal 1 ne

Celkem 23


